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   Zsíros Marianna  marketing üi., jegyzőkönyv hitelesítő  

Domán Edit   titkár, jegyzőkönyvvezető 

   

   egyesületi tagok a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Tárgy:  2015. évi 1. közgyűlés 

 

 

Napirendi pontok: 

 

1.) Beszámoló az egyesület 2014. tevékenységéről 

2.) Pénzügyi beszámoló a 2014-es évről 

3.) 2015. évi rendezvények 

4.) Egyebek 

 

 

1) Hanczikné Adorján Györgyi köszönti a jelenlévőket, felkéri Domán Editet a 

jegyzőkönyv vezetésére, valamint Zsíros Mariannát és Csábi Bélánét a jegyzőkönyv 

hitelesítésére. Megállapítja, hogy a közgyűlés nem határozatképes, mert a tagok kevesebb, mint 

50 %-a van jelen, ezért megismételt közgyűlésre kerül sor ugyanezen a napon 17.15 órakor. 

 

Az elnök ismerteti az Egyesület 2014. évi tevékenységről szóló beszámolót. 

 

Beszámoló  a 2014-as év eredményeiről, tapasztalatairól 

I. 2014. évi beszámoló  

 

Egyesületi tagság: rendes tag:35 fő , ebből van felfüggesztett tagság 

                              pártoló tag:  2 fő 

                              tiszteletbeli tagok:9 fő 

Önkéntes segítők:35 fő.  

 



A rendezvények fotósa Haizer Szabolcs, a honlapot ifj. Kovács Attila működteti, mindketten 

önkéntes munkával. Köszönjük a munkájukat. 

 

A rendezvényeinkről a Szécsényi Tv, az Ipoly Tv, a Salgótarjáni Tv is készített felvételeket, 

valamint Miklián József  videófelvételeket. 

 

Visszatekintő értékelő-     2013-hoz képest több program volt, többet tettünk a falu 

szépítésében is. 

I. Január- koszorúzás Benczúr Gyula emlékére, ezáltal megerősítettük kapcsolatunkat az 

Evangélikus Gyülekezettel is. 

II.Február- Farsangi mulatság 

                   -Gyerek farsang- felnőtt farsang           

III. Március-  Nőnap- szép virágokat kaptunk a férfiaktól, ekkor ettük le a 

süteménynyereményt is, amit 2013-as virágosítással nyertünk. 

                        Vettünk fűkaszát, fűnyírót, ami jó szolgálatot tesz a falu rendben tartásában. 

IV. Április:     Faluszépítő délután- szép számban összejöttünk, jó ötlet volt az esti 

szalonnasütés. 

                        Húsvét hétfő- kirándulás a Csurgóhoz- nagyon jó volt 

V. Május:  Anyák napjára levágattuk a temetőben a füvet. Többen szóvá tették, hogy ez a 

Városgazdálkodás dolga, de ha nem csináltattuk volna meg , nagy fű maradt volna. Nem jutott 

ide gép és ember. 

                    Nógrádsipek – jótékonysági foci 

                    Foci Emléktorna- kevés résztvevő, sok munka. Nem volt megfelelően 

előkészítve. 

                    Közhasznúsági jelentés elküldése 

VI.június-   Kapcsolatépítés a Nemzeti Művelődési Intézettel 

                     -ingyenes kosárfonó tanfolyam indulása-10 fő szombatonként, egészen 

augusztusig tanulhatta a kosárfonás tudományát, sajnálom, hogy a faluból nem sokan vettek 

részt. 

 Falunap- nagyon sok segítő szándékú embernek köszönhetően, nagyon jól sikerült  ismét .  

A fellépők díját és a vendéglátást a NEA-s pályázatból tudtuk finanszírozni.  

Színpadon: népzene, nóta, táncház, modern tánc, szalon tánc, hastánc. 

Motoros bemutató. 



Kézműves bemutatók, vásár. 

Laska sütés, tócsni sütés, sajt készítés. 

Este élő zene és Disco szórakoztatta a közönséget. 

A Művelődési Intézet is hozzájárult a sokszínűséghez- kézművesek bemutatói és vásár, 

valamint a hagyományos ételek bemutatását 50.000ft-tal támogatták.  

Az Ipoly tv is felvételt készített a rendezvényről. 

Elmaradt a rendezvény értékelése, de tanulni kell a hibákból. A rendőrséggel volt egy kis 

problémánk, de a rendőrkapitánynak igaza volt.  

A büfébe túl sok étel lett rendelve.  

A sátorállításnál kevés a munkás kéz. 

VII.július  -baracklekvár főzés  

                  Nagykútnál a csurgó kővel kirakása 

                  padok, virágtartók készíttetése 

                   virágosítás- Móni, Nelli 

                  TÁMOP pályázat- támogatott alkalmazás- Szép Tomis Erzsébet segített az 

ügyviteli munkákban, sajnos február 18-áig van lehetőség a foglalkoztatására csak, de 

remélem ezek után is számíthatok rá. 

VIII. augusztus: -A kosárfonók meghívást kaptak Varsányba a Lepényfesztiválra. 

 Ízek viadala: Ekkor is megmozdult sok ember, hogy sikere legyen a főzőversenynek, 

faluszépítés, sátorállítás, csomagolás, helyszín előkészítése sok munkával járt, de ismét 

megmutatkozott az összefogás ereje. s újra nagyszerű rendezvényt mondhattunk magunkénak. 

Napközben is nagyon jó volt a hangulat, sokan eljöttek. 

A rengeteg tombola nyeremény mutatja, hogy sokan támogatják tevékenységünket. Nagyon 

ügyes volt Kati, ő szerezte a legtöbb tombolába valót. Erika nem győzte csomagolni azokat is 

meg a díjakat is. Évával még este is a kosarat fonták az alapnak.  

Simonéknál meg a töltött káposzta rotyogott, nagyon jó ötlet volt Klucska Katitól, hogy azt 

főznek. 

Köszönjük  mindenkinek a sok-sok munkát! 

Este 4 zenekar szórakoztatta a közönséget. 

 Bár az eső nagyon rosszkor jött csodálatos volt a tűzijáték is. 



 A buli után  kis nézeteltérés támadt az itt maradt bálozókkal, ebből tanulva jobban meg kell 

szervezni a biztonsági szolgálatot, ha lesz legközelebb rendezvényünk. Meg nem hiszem, 

hogy nekem kellene a sátorban dohányzókkal hadakozni. 

Aztán azt is kétszer meg kell gondolni, hogy mit teszünk fel az internetre. 

Augusztustól fogadni tudjuk a Közösségi Szolgálatosokat is. 3 tanuló végzett leigazolt 

önkéntes munkát a rendezvényen. 2 középiskolával van szerződésünk. 

Szeptemberben, októberben a pályázat elszámolásával volt nem kis feladat. 

Beadtam a Norvég Alaphoz egy pályázatot, de nem támogatták, azt kifogásolták, hogy 

túlságosan a munkalehetőség, pénzkereset bővítése van hangsúlyozva. 

VII. november 

Sajnos a disznótort nem sikerült az elképzeléseknek megfelelően megrendezni. Ígéret volt 

arra, hogy a részünkre használatba adott ingatlanon elkészül egy pavilon. A közmunkások 

azonban nem voltak elég hatékonyak, kevés volt a 2 hónap az ól elbontására és az építésre. 

Októberben már látható volt, hogy nem lesz kész, de én még bíztam. Nem lett kész. Szinte 

úgy néz ki, csakazért se csinálják meg. Egyszerűen nem értem ezt a hozzáállást, hiszen az 

ember azt gondolná, hogy a falu épüléséért szívesen dolgoznak. Sajnos türelmesen ki kell 

várni, míg elkészülnek a házak.  

   Disznótoros: Sok munka. 3 disznó. Nagyszerű hangulat. Szinte minden elfogyott, a 

maradék húst lefagyasztottuk,  a kenyérrel együtt. Szalonnát is füstöltünk, zsír is van. 

Jövőre mutatóan legalább 1 embernek a dolgozók kiszolgálásával kell  foglalkozni.  

Köszönjük a sok munkát, a sok segítséget minden résztvevőnek. A városi önkormányzat nagy 

mértékben támogatta a rendezvényt.  

VIII. December: Mikulás est- Éva néni megint fantasztikus hangulatot teremtett a játékos 

vetélkedőkkel. Az ajándékozás a Polgármester úrékkal közösen történt, a Mikulás a 

krampuszokkal Pöstényből érkezett. Itt jegyzem meg, hogy Jó lenne kapcsolatot építeni már a 

pöstényiekkel.  

Az adventi gyertyagyújtások szép színfoltjai voltak a karácsonyi készülődésnek a falu 

életében. 

 A felemelő  karácsonyi műsorral ismét sok szép percet szerzett Antal Ferencné Éva a 

gyerekekkel  időseknek és fiataloknak egyaránt. Hetekkel előtte kezdték a próbákat.  

Éva néni! Köszönjük, hogy vagy nekünk! 

A karácsonyi asztalra a sülteket a disznótorosból készítette  a vezetőség női részlege ,  a finom 

sütemények pedig a többi   ügyes kezű hölgy által kerültek az asztalra.  



2014-ben is minden rendezvényünkön részt vettek a város vezetői, és valamilyen formában 

támogatták. Köszönettel tartozunk nekik is. 

Úgy gondolom, hogy az egyesület alakulása óta, nagyobb figyelmet fordítanak a falura. 

Visszaolvastam az előző éves beszámolókat, és határozottan mondhatjuk, hogy így van. 

Adtak házi gondozót, az igaz, hogy pár kört kellett futni, de aztán Pohánka  Kati  hatékony 

volt és a falunak megítélték a szolgáltatást. Az étkezés fura módon nem tudták megoldani, így 

Ági kezdeményezésére Kati Magyargécben intézte el. Előrelépésnek kell tekinteni, hogy 

lehetőséget adtak arra, hogy 2 ember képviselhesse a falut. Én nagyon fontosnak tartom ezt, 

azért is áldoztam időt az aláírás gyűjtésre. A falujáráskor tapasztaltam, hogy szívesen veszik a 

látogatást a lakosok, elnézést kérek azoktól akikhez nem jutottam el, de mindenhol eltöltöttem 

egy kis időt, s vinni kellett az aláírt íveket a hivatalba. Majd pótolom a látogatást, kérem 

csatlakozni a vezetőségi tagokat is. Addig is azt szeretném kérni, hogy látogassatok el 

egymáshoz, az idősekhez, a szomszédhoz, ha valakinek szüksége van segítségre szóljon és 

lehetőségeinkhez képest segítünk. 

Ismét azzal a gondolattal zárok, mint tavaly, hogy Benczúrfalvát nem lehet leírni múltnak ,  

hanem úgy kell gondolni rá, mint aminek van jövője.  

Ehhez szükség van mindenkire aki eddig is segítette az egyesület munkáját, szükség van az 

Önkormányzat támogató magatartására, s szükség  lesz újonnan csatlakozókra is. 

 Számítunk mindenkire, aki jó szándékkal viseltetik a közösség iránt. Sokan vagyunk sok 

helyről, ezért  meg tudjuk valósítani terveinket.  

Hozzászólások: 

Sztrémi Sándorné szerint a közmunkások nem jól végzik a munkájukat. Az őket felügyelő 

szervet kellene erről tájékoztatni. 

Hanczikné Adorján Györgyi válaszol: Sajnos nem lehet az ügyben mit tenni. Az Ök. azt a 

tájékoztatást adta, hogy nincs megoldva a közmunka program. 

A jelenlévő egyesületi tagok többen is azt juttatják kifejezésre, hogy valóban szinte semmit nem 

csinálnak a közmunkások, ami ellen tenni kellene valamit. A hozzászólók nehezményezik, hogy 

a közmunkások a közvetlen felettesüket túlkiabálják, az nem tud a közmunkások között 

fegyelmet tartani, ezáltal nem hat a munkájukra sem. A közgyűlés felkéri Pohánkáné Kozma 

Katalint, hogy a legközebbi képviselő-testületi ülésen tárja a képviselő-testület elé ezt a 

problémát és kérje a képviselő-testület segítségét a probléma megoldásában. Pohánkáné 

elmondja, hogy február 10-én lesz legközebb testületi ülés, amelyen felveti a problémát. 

Pohánkáné Kozma Katalin a disznótor rendezvényhez szeretné hozzáfűzni, hogy a legközelebbi 

disznóvágás előtt konkrétan ki kell jelölni, személy szerint kinek mi a feladata, mert nehéz e 

nélkül összedolgozni. 

Hanczikné Adorján Györgyi szeretné, ha az egyesület kapcsolatot alakítana ki a pösténypusztai 

lakosokkal. Ezzel a tagok is egyetértenek. 



A napirendi pontot egyhangúan elfogadják az egyesület jelenlévő tagjai. 

1/2015. sz. határozat 

A Benczúrfalváért  Egyesület tagjai  a 2014. évi beszámolót az egyesület tevékenységéről 

egyhangúan elfogadják. 

 

2.) Pénzügyi beszámoló a 2014-es évről 

 

(külön oldalon)) 

Pohánkáné Kozma Katalin szeretett volna egy példányt kapni a pénzügyi beszámolóból. Az 

egyesület elnöke elmondja, hogy megtalálható lesz az egyesület honlapján, ott mindenki 

megtekintheti azt. 

 

A pénzügyi beszámolót egyhangúan elfogadja a taggyűlés. 

 

2/2015. sz.  határozat: 

A Benczúrfalváért  Egyesület tagjai  a 2014. évi beszámoló jelentésben foglalt adatokat az 

alábbiak szerint fogadják el: 

- a 224/2000. (XII.19.) Korm. rendelet  szerint összeállított egyszerűsített  beszámolót  

az eszközök és források ……..  eFt-os egyező mérleg főösszeggel és …… eFt-os mérleg 

szerinti eredménnyel. 

 

 

3.) 2015. évi rendezvények 

 

Az egyesület elnöke elmondja, hogy milyen rendezvényeket tervezett az egyesület vezetősége 

2015. évre. 

 

 

3/2015. sz. határozat 

 

A Benczúrfalváért Egyesület tagjai a 2015. évben tartandó rendezvényekről az alábbiak szerint 

szavaznak: 

 

FEBRUÁR 

- farsang, február 14., 16.00 óra 

MÁRCIUS  



- nőnapi köszöntő, március 08. 

ÁPRILIS 

-  faluszépítő társadalmi munka – április második fele, időpont a későbbiekben 

 

 

MÁJUS 

- kirándulás, szalonnasütés, május 02. 

 

 

AUGUSZTUS  

 

A rendezvények megbeszélése előtt kis beszélgetés alakul ki. Honnan lesz pénz a 

rendezvényekre? Tudunk-e ismét pályázni, stb.?  

A most tervbe vett fellépők, előadók még változhatnak attól függően, hogy nyer-e pályázatot 

az egyesület, illetve milyen anyagi háttér áll majd rendelkezésre. 

 

Augusztus 20-án az egyesület alkalmazkodik a szécsényi programokhoz is. 

 

A jelenlévők megbeszélik, hogy idén három rendezvényt tartanak meg 2015. augusztus 21-én 

és 22-én több okból kifolyólag. A legfőbb oka, hogy nincs ember az egyes rendezvényeken, aki 

segíteni tud a munkálatokban. Azáltal, hogy a rendezvények két napba lesznek sűrítve, a 

sátrakat egyszer kell felállítani, illetve elbontani.  

 

(Meghívók kiküldése!) 

 

Főzőverseny  és focibajnokság - augusztus 21. 

 

o nyitás 9.00 óra 

o 16.00 óra eredményhirdetés a főzés és a foci eredményeiről is egyben 

o 17.00 óra tombola, attól függően, hogy mennyi tombola ajándék jön össze. 

Amennyiben sok ajándék lesz, kétszer kell tombolahúzást tartani. A másodikat 

19.00 órakor  

o A rendezvény előtti megbeszélésen el kell dönteni, hogy kik árusítják a tombolát 

és felhívni a figyelmüket, hogy egész nap járkáljanak, minél több jegyet eladva. 

o 18.00 órától 23.00 óráig zenekarok 

o zárás 23.00 órakor 

 

Miklián József felveti, hogy 21-ére kellene este 1-2 zenekar.  

Pohánkáné szerint el kellene hívni a rimóci rezesbandát. Szentiványiné utánanéz ennek a 

zenekarnak. 

 

Falunap – augusztus 22. 

 



o Istentisztelet 11.00 órakor 

o ebéd 12.30-tól, egyfajta étel 

o 14.00 órától műsorok 21.00 óráig 

o (Miklián Józsi megjegyzi, a szécsényi önkormányzatot meg kell keresni, hogy a 

kisbuszt rendelkezésre tudja e bocsájtani a zenekarok, fellépők helyszínre 

történő szállításához, ez se kerüljön külön költségbe.) 

o tűzijáték 21.30 óra 

o zárás 21.30 (tűzijáték után) 

 

Ki lehetne alakítani egy „játékkuckót” a gyerekeknek. Társasjáték, rajz, stb. Kell egy felnőtt 

felügyelő!  

Íjászat? Ezt később döntjük el. 

Az „ingyen” ebédre ki kell találni valami megoldást. Jegy, egyéb… 

 

Mindkét rendezvénnyel kapcsolatban megbeszélik a jelenlévők, hogy a plakátokon fel kell 

tüntetni, hogy hány órakor van vége a rendezvénynek, mert korábban ebből probléma adódott. 

Ehhez kapcsolódik, hogy mindként rendezvényen szüksége biztonsági szolgálat megbízása.  

 

SZEPTEMBER-OKTÓBER 

- szövőtanfolyam indul (időpont még nincs) 

 

NOVEMBER 

- disznóvágás – időpont később 

 

DECEMBER 

- adventi gyertyagyújtások 

- Mikulás est gyerekeknek 

 

 

4.)Egyebek 

Szóba kerül, hogy nem használt földterületek hasznosítását tervezi az egyesület a 

tulajdonosokkal történő egyeztetés után, sikeres pályázat esetén kosárfonó vessző, ill. 

gyümölcsfák telepítése céljából. 

 

Az egyesület elnöke felolvassa a Szervezeti és Működési Szabályzatot.  

 

A szabályzatba az alábbi módosítások kerülnek majd:  

 Az egyesületi tag tagdíj nem fizetés esetén írásban felszólításra kerül a tagdíj 

rendezésére. 12 hónapon túli tagdíj fizetési elmaradás után a tagsága megszűnik. 

 

 A tagság az elnök és alelnök mandátumának lejáratakor közgyűlés keretén belül, nyílt 

szavazással dönt a vezetők személyéről. 

 



Hanczikné Adorján Györgyi tájékoztatja a jelenlévőket, hogy az elnök és elnökhelyettes 

mandátuma 2015. júniusában lejár. Akkor közgyűlést kell tartani és választani kell elnököt, ill. 

helyettest. Ezzel kapcsolatban jelölőbizottságot kell felállítani, akik a jelölteket összegyűjtik. 

 

Az elnök megköszöni a jelenlétet és bezárja a közgyűlést. 

 

 

 

kmf. 

 

 

………………………………………….   …………………………………… 

        Hanczikné Adorján Györgyi        Miklián József 

                      elnök          elnökhelyettes 

 

 

 

        …………………………………… 

      Domán Edit                             

jegyzőkönyvvezető 

 

 

………………………………………..   ………………………………… 

                Csábi Béláné                  Zsíros Marianna 

         jegyzőkönyv hitelesítő             jegyzőkönyv hitelesítő 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


